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Zápisnica č. 6 
zo zasadnutia Komisie mládeže SZĽH dňa 1. decembra 2022, 10:30, 

Kongresová sála, Hotel Holiday Inn Žilina / aplikácia M-Teams 
(podľa Smernice o hlasovaní per rollam a zasadnutí prostredníctvom telekomunikačných prostriedkov 

zo dňa 31.3.2020 a Štatútu Komisie mládeže SZĽH zo dňa 25.3.2021) 

 
Členovia Komisie mládeže SZĽH /prítomní osobne/: pp. L. Pék, R. Konečný, I. Andrejkovič, L. Jurík, T. Pšenka, R. 
Sýkora, R. Kompas, R. Somík, J. Kužma, P. Potenga 
Členovia Komisie mládeže SZĽH /on-line M-teams/: T. Chrenko, M. Štrbák 
Prizvaní /prítomní osobne/:  P. Remžík (Sekretár KM, ŠO SZĽH), K. Šinkovič (ŠO SZĽH), M. Novák (ZsZĽH), P. 
Matejka (SsZĽH), J. Büdi (VsZĽH), J. Filc (Mentor MO SZĽH), J. Laifer (Matrika SZĽH), M. Šatan (prezident SZĽH), M. 
Handzuš (BARANI Banská Bystrica) 
Prizvaní /prítomní on-line M-Teams/: M. Lažo (VV SZĽH) 
 

PROGRAM:  
1. Otvorenie (10:30-10:35). 
2. Informácie o priebehu súťaží EXJ, 1LJ, EXD, 1LD, SŽ, MŽ, HP (10:35-11:35) 

 ŠO SZĽH 
 ZsZĽH 
 SsZĽH 
 VsZĽH 

3. Turnaje AAA – sumarizácia po prvom kole (11:35-12:00) 
4. Diskusia: žiacke súťaže (12:00-12:30) 
5. Žiadosti klubov (12:30-13:00)   
6. Rozhodcovia v mládežníckych súťažiach (13:00- 13:30) 
7. Rôzne (13:30-14:00) 
8. Obed (14:00-14:30) 
9. Záver (14:30). 

 
K bodu 1) Otvorenie 
Predseda KM privítal členov a hostí. Členov KM požiadal o prípadné doplnky k programu dnešného zasadnutia, 
nakoľko neboli žiadne, zasadnutie bude prebiehať podľa programu.  
 

 p. Matejka – návrh na úpravu SP v súťažiach mladších a starších žiakov pri chorobnosti družstiev; návrh na 
úpravu v HP4 – trestné strieľania vykonávať až po skončení tretiny tak, ako v HP5 

 p. Sýkora – M. Handžák bol na VV schválený ako predseda Zdravotnej komisie SZĽH a má si zvoliť členov,  
 

ÚLOHY k B1: Predseda KM bude naďalej komunikovať s p. Handžákom (Zdravotná komisia SZĽH)  – ohľadne 
žuvacieho tabaku, energetických nápojov, spolupráca s ADA, T: trvale  
 
K bodu 2) Informácie o priebehu súťaží EXJ, 1LJ, EXD, 1LD, SŽ, MŽ, HP  

EXJ, 1LJ, EXD, 1LD, diskusia 
 p. Pék informoval o priebehu súťaží EXJ, EXD, 1LJ a 1LD 
 p. Potenga – zvýšenie overage hráčov v juniorskej kategórii,  
 p. Pék – nie je šťastné meniť podmienky súťaže počas sezóny, sú to hráči, ktorí prinesú tú kvalitu, v minulej 

sezóne sa to menilo kvôli covidovej situácii,  
 p. Jurík – som proti tomu, aby sa navyšoval počet počas sezóny, nebolo by to fér, nám by to tiež pomohlo, 

ale nie, do budúcnosti to môžeme navýšiť, ale počas súťaže nie, 
 p. Filc – nie je dôvod na takéto zmeny počas súťaže; do budúcnosti rozmýšľať nad možnosťou zapojiť hráčov  

do rozhodcovskej skúsenosti v nižších kategóriách, tréneri v súčasnosti realizovali v nižších kategóriách cez 
doškoľovanie rozhodcovský kurz, navrhol aby bol na zasadnutia KM prizývaný zástupca Komisie rozhodcov,  

 p. Potenga – rozhodcovský nábor – rodičia na tribúne  
 

Región západ - ZsZĽH  
 p. Novák – veľa disciplinárnych previnení, jeden nedohratý zápas 8HT v Leviciach, športovo-technické veci 

v poriadku, chorobnosť - zápasy na hranici odloženia, ale podarilo sa nám to poskladať, zatiaľ sme kvôli 
chorobe neodkladali zápasy, 
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 p. Pék – frustrácia zo spoločnosti sa prejavuje aj na športovisku,  nechceme na ZŠ vidieť nešportové prejavy 
hráčov, 

 p. Štrbák – dotaz na p. Nováka na zápas HT8 Slovan – HOBA na vylúčenie nesprávneho hráča,  
 p. Novák – riešili to v rámci regiónu,  vysvetlil aká bola situácia, tréneri po 1. tretine obaja vedeli, že trest 

dostal iný hráč, tréneri nekomunikujú medzi sebou, zákonný zástupca potrestaného hráča to riešil na 
Facebooku, komunikácia na sociálnych sieťach medzi oboma hráčmi bola údajne na hrane a je potrebné 
vstúpiť aj smerom k trénerom, družstvám klubov, hráčom, 

 p. Štrbák – dotazoval sa, či je možné v priebehu zápasu urobiť korekciu,  
 p. Novák – na tejto úrovni nie je možné počas zápasu overiť takúto situáciu, všeobecná komunikácia to vie 

vyriešiť,  
 p. Konečný - hráč, ktorý fauloval sa mal zachovať fair play a priznať sa, výchova hráčov, komunikácia v kabíne, 
 p. Pék – stretnutia trénerov, 
 p. Handzuš – v SsZĽH je to iné, nemám problém s trénermi, komunikujeme pred zápasom, aj po zápase, 
 p. Remžík – prekvapujúce, že nikto hneď neprotestoval, dať to ako príklad a nájsť cestu ako hráčov a trénerov 

vzdelávať v komunikácii,  
 p. Filc – veľa pozornosti venujeme mentálnej príprave, naši tréneri podliehajú emóciám z tribún, prenášajú 

to do mládežníckeho hokeja, dosiahnuť, aby si tréner vedel utvoriť obraz o sebe samom, zodpovednosť 
v zmysle postihov na trénera – nezvládnuté situácie, vedomé klamstvo, takto nebude šport plniť základnú 
spoločenskú funkciu,  

 p. Pék – apelovať na rozhodcov, aby jasne zdokumentovali situáciu do poznámok do zápisu,  
 p. Štrbák – tréner hostí vedel o chybe už po prvej tretine, neriešil to ďalej, je to nemorálne voči hráčom 
 

Región Stred - SsZĽH 
 p. Matejka – jedna kontumácia zápasu kvôli chorobnosti, snažíme sa využívať minimantinely v BB, HP4 

odohrá ešte tri turnaje, problém s HC Fregas Veľký Krtíš – nezúčastňuje sa turnajov, nekomunikujú, vyžiadali 
sme stanovisko, problém so štatistikmi – sú disciplinárne riešení,  

 p. Pék – Veľký Krtíš - informácia o ĽP v decembri, neriešili nič,  
 p. Konečný – je to na úkor tých, ktorí hokej chcú hrať, takto to nemôže fungovať 
 

Región Východ - VsZĽH 
 p. Kužma – kluby ma informujú ako RI, že niektoré kluby dávajú hráčov na čierno, sťažnosti, má sa robiť 

konfrontácia a rozhodca ani nevie čo to je a ako proces prebieha, na seminári rozhodcov to treba vysvetliť,  
 p. Pék – na strede to nerobili rozhodcovia, robili to zástupcovia regionálneho zväzu,  
 p. Budi – rozhodcovia boli upomenutí, riešili sme to aj s p. Lauffom, rozhodcovia to mali vysvetlené, rozhodca 

ktorý má skúsenosti, mal to vedieť, vieme o tom, máme informáciu, kluby som upozorňoval, urobíme 
kontroly 

 

Diskusia 
 p. Potenga – tréneri majú byť prví, ktorí idú príkladom, je to poslanie, mali sme meeting ku Gelnici, 

pomáhame im ako sa dá,  
 p. Pék – ďakujem klubom, že našli riešenia a pomáhajú,  
 p. Potenga – problém so štatistikmi zápasov, 
 p. Kužma – každým rokom je horšia dochvíľnosť, rozhodcovia, lekári, štatistici, ktorý orgán to má riešiť, 
 p. Novák – regionálna komisia rozhodcov, potreba komunikácie a vzájomnej informovanosti  
 
K bodu 3) Turnaje AAA 
 p. Sýkora – výborná spätná väzba, kvalita turnaja bola výborná, hráči podali dobré výkony, reprezentační 

tréneri aj s RI videli hráčov, na základe turnajov sme zorganizovali už prvé VT, tento spôsob by mal byť 
zachovaný aj v budúcnosti, je to dobre pripravené, jediný problém traja hráči HK ŠKP Poprad ročníka 2007, 
otázka ako sa to bude riešiť – Poprad vyhral skupinu, či ich necháme na tejto pozícii, som za to aby zostali, 
Poprad však bude rešpektovať naše rozhodnutie,  

 p. Somík – urobili to vedome, boli tam zdravotné dôvody, budú rešpektovať naše rozhodnutie,  
 p. Konečný – prečo takúto situáciu neriešili s riadiacim subjektom pred začiatkom turnaja, 
 p. Remžík – športová poloha, kde na to doplatia hráči, morálna poloha voči ostatným družstvám, dal by som 

ich na druhé miesto, ak vyhrajú druhý turnaj, budú hrať zasa s prvým, 
 p. Handzuš – tým neutrpí ani športová stránka, pozeral som tabuľku, aj druhý tím je kvalitný,  
 p. Pék – druhé kolo turnajov sa uskutoční v mestách Dolný Kubín, Zvolen, Ružomberok, Liptovský Mikuláš, 
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 p. Kužma – kto bude kontrolovať súpisky; návrh, aby reprezentačný tréner brankárov bol prítomný na turnaji, 
na VTB riešia technické veci, na AAA Turnaji by videl brankára v hre,  

 p. Pék – J. Lašák má veľa brankárov okolo seba, mohol by tam niekoho poslať, bude to pridaná hodnota, 
 p. Kužma – oblečenie pre trénerov pri výbere, vážnosť turnaja, rodičia na tribúne, je potrebné robiť štatistický 

list na turnaji – dať to do propozícii  
 

 po diskusii prebehlo hlasovanie k návrhu rozhodnutia KM o preradení družstva HK ŠKP Poprad umiestneného 
na turnaji na 1. mieste  do turnaja AAA družstiev v decembri 2022 umiestnených na II. mieste z dôvodu 
nedodržania propozícií turnaja dňa 13.11.2022 a zaradení družstva regionálneho výberu umiestneného na 
II. mieste na turnaji v Poprade do turnaja v decembri 2022 k družstvám umiestneným na 1. mieste.   
HLASOVANIE: ZA: 10, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0, NEHLASOVALI: 2, rozhodnutie  KM SZĽH prijaté v uvedenom  
znení 
 

Rozhodnutie KM SZĽH 1-7/2022-23 
KM  preraďuje družstvo HK ŠKP Poprad umiestnené na turnaji na 1. mieste  do turnaja AAA družstiev 
v decembri 2022 umiestnených na II. mieste z dôvodu nedodržania propozícií turnaja dňa 13.11.2022 
a zaradení družstva regionálneho výberu umiestneného na II. mieste na turnaji v Poprade do turnaja v 
decembri 2022 k družstvám umiestneným na 1. mieste.   

 
K bodu 4) Diskusia: žiacke súťaže  
 p. Pék – na základe podnetu p. Cisára M. bol hráč družstva HK Nové Mesto nad Váhom kategórie mladší žiaci 

(7) po  komunikácii s regionálnym inštruktorom a žiadosti k výkonnosti  preradený do družstva st. žiakov,  
 p. Kužma – sledovať extra omladšených hráčov, ich výkonnosť, musíme to kontrolovať – report, štatistiky,  
 p. Somík – tréneri boli inštruovaní, môžu dávať podnet priamo mne, ak hráč dá za zápas 3 a viac gólov a pod. 

budeme to riešiť, 
 p. Pék – vyžiadal si spätnú väzbu od klubov na zápasy v žiackych ligách, 
 p. Kompas – hrať iba raz doma alebo vonku a oddeliť prvých 6 tímov, to do budúcej sezóny, ale nedávať to 

na výber klubom, nech rozhodne KM SZĽH, 
 p. Handzuš – 5HT je fajn, 8HT a 6HT nesúhlasím hrať ani 6 zápasov, je to strata času, oddeliť silnejšiu a slabšiu 

skupinu – otázka podľa čoho to rozdeliť, 9HT mať formu celoslovenskej súťaže (dobrovoľné prihlásenie sa 
klubov, ktoré by akceptovali zvýšené náklady, potreba pre hráčov mať väčší objem zápasov),  

 p. Pék – sme limitovaní časom a dostupnosťou ĽP, ZŠ s menšou vyťaženosťou,  
 p. Handzuš – 9HT hrať svoju súťaž v sobotu, v nedeľu dobrovoľná celoslovenská súťaž, alebo robiť turnaje 

častejšie, nevystačia si len v regióne, potrebujú konfrontáciu, 
 p. Pék – konfrontačné turnaje v regióne stred, jedenkrát za mesiac, prosím p. Matejku zistiť dostupnosť ĽP 

od januára 2023, 
 p. Somík – teraz ako prípravné zápasy, od budúcej sezóny ako súťaž - motivácia,  
 p. Konečný – 9HT nie formou prípravných zápasov, ale formou pohára,  
 p. Pék – víťaz turnaja - štvrtá miestenka na MMSR, 
 p. Kompas – rozšíriť to aj pre 8HT + 9HT, 
 p. Handzuš – začali sme oslovovať kluby z vlastnej iniciatívy, zápasy v nedeľu PP,NR,TN – možnosť hrať na 

dvoch ĽP naraz aj 9HT aj 8HT,  
 p. Handzuš – rozvoj hráčov, rodičia tvoria selekty, lebo nemáme kvalitné zápasy (z horších klubov do lepších, 

z lepších do selektov), urobme dve skupiny – opýtať sa trénerov nech sa zaradia do akej výkonnostnej 
kategórie spadajú, 

 p. Jurík – 9,8 už hrať čo najviac zápasov,  
 p. Filc – počkajme na výstupy a nemeňme po 1 roku nastavený systém, hľadajme spôsob ako navýšiť kvalitné 

zápasy pre 9HT, 8HT - nadstavba, nehľadajme zmeny v štruktúre, hľadajme ako môžeme navýšiť, vylepšiť 
nadstavbu, 

 p. Handzuš – mať tú možnosť, dať tomu štruktúru, rodičia to zaplatia máme tú skúsenosť z klubu,  
 p. Pék – od januára testovacie kolá, od novej sezóny ako doplnková súťaž, preveriť možnosti ľadohodín, zatiaľ 

na vlastné náklady,   
 p. Šatan – filozofia zväzu kolíše podľa tlaku od klubov, stabilizácia, ranking klubov, diferencovanie klubov na 

silnejšie a slabšie je otázkou nastavenia a komunikácie, vytvoriť AAA súťaže pre kvalitnejšie kluby bola už 
témou dávnejšie, organizovaná súťaž SZĽH by mala byť pre všetkých, tie turnajové by mali byť dobrovoľné, 
ranking možno použiť z USHockey (každý výsledok sa boduje a vytvára sa AAA, AA, A ranking), 
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 p. Handzuš – dve možnosti, dobrovoľne prihlásiť podľa kvality, ale naša kultúra to momentálne nedovoľuje 
(8HT,6HT by sa tak mala spraviť podľa mňa); druhá možnosť – časť súťaže čo bude organizovať zväz a časť 
navyše dobrovoľná,  

 p. Pék – stanoviť ranking interne, 
 p. Šatan – aby tam zostala dobrovoľnosť  
 

ÚLOHY k B4 – p. Pék preverí ľadohodiny na ZŠ a možnosti v rámci zmlúv, T: ihneď 
 
K bodu 5) Žiadosti klubov  
 

 p. Pék informoval o žiadostiach klubov (prílohy):   
 

A. Žiadosť klubu Topoľčany o dvojité ostaršenie hráčky ŽÁKOVÁ Sofia    
 p. Pék – vyžiadať si doplňujúce podklady,  
 KM SZĽH sa žiadosťou bude opätovne zaoberať až po doplnení podkladov klubov,  
 

B. Žiadosť klubu Kežmarok na výnimku „omladšenie“ hráča KOLUMBER Jakub     
 p. Somík – vysvetlil situáciu vekom dorastenec, dva roky trénuje, žiadosť o výnimku, je za, hráča videl, 
 po diskusii prebehlo hlasovanie k nasledovnému stanovisku 
HLASOVANIE: ZA: 10, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0, NEHLASOVALI: 2, rozhodnutie  KM SZĽH prijaté v uvedenom znení 

 

Rozhodnutie KM SZĽH 2-7/2022-23 
KM SZĽH súhlasí a schvaľuje výnimku pre hráča Kolumber J. v zmysle žiadosti. 

 

C. Žiadosť klubu Bardejov na výnimku „ostaršenie“ o 2 VK hráča TRUCKA Alex     
 p. Pék – nekompletná žiadosť, p. Ivan ani na základe výzvy na doplnenie nedodal podklady, nie sú výška, 

váha, somatotyp atď.,  
 pp. Somík, Pšenka – musí to prejsť cez regio inštruktorov, potrebujú čas aj na to aby sa oboznámili so 

situáciou a videli hráča na objektívne posúdenie,    
 p. Konečný  - proces je nastavený – regio inštruktor, lekárske doporučenie, dôvera v posúdenie regio 

inštruktorom,  
 p. Filc - nesplnili – nemá sa čo riešiť,  
 p. Jurík – do budúcnosti nastaviť minimálny vek odkedy je možné požiadať,   
 KM SZĽH sa žiadosťou bude opätovne zaoberať až po doplnení podkladov klubom,  

  

D. Žiadosť  MHK Martin ženy / MHA Martin na výnimku „omladšenia“ hráčky E. Ševčíkovej  6 r. do HP 4 
 pp. Pšenka, Somík – vysvetlili situáciu a dôvody žiadosti, 
 po diskusii prebehlo hlasovanie k nasledovnému stanovisku 
HLASOVANIE: ZA: 10, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0, NEHLASOVALI: 2, rozhodnutie  KM SZĽH prijaté v uvedenom znení 

 

Rozhodnutie KM SZĽH 3-7/2022-23 
KM SZĽH súhlasí a schvaľuje výnimku pre hráčku Ševčíková E. v zmysle žiadosti. 

 

Diskusia 
 p. Šatan – v prípade žiadostí ostaršenia o 2 VK hráčov od 15 rokov by sa v budúcnosti malo vyžadovať aj 

stanovisko reprezentačného trénera 
 
 
V Žiline, 1. decembra 2022 
 
Vyhotovil:  P. Remžík v.r. 

sekretár KM SZĽH 
 
Podklady:  K. Šinkovič v.r. 

ŠO SZĽH 
 

Za správnosť:  L. Pék v.r. 
                          predseda KM SZĽH 
 
Overili: zúčastnení členovia KM SZĽH  
Prílohy: dľa textu sú evidované a archivované na SZĽH 
 


